
 

      
      
directie Sport & Recreatiedomeinen

Verslag van de vergadering 

kenmerk S00/LD/yvg/ 

betreft 6de commissie 

De voorzitter opent de vergadering om 19:00 uur. 

Agenda : 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van  
1 september 2011 

Het verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd.  

2. Personeel : vaststelling van het arbeidsreglement voor het 
personeel van de provinciale administratie en opheffing van het 
reglement van 10 november 2004 

Mevrouw gedeputeerde Hilde Bruggeman leidt dit punt in. 

Er bestaat natuurlijk reeds sedert lange tijd een arbeidsreglement. 
Maar in functie van de nieuwe rechtspositieregeling en in functie van 
een aantal concrete nieuwe situaties die zich aandienden, zoals een 
aangepaste sluitingsregeling van de uitleendienst in Geraardsbergen 
en Sint‐Niklaas en het feit dat het arbeidsreglement van Heynsdaele 
geregeld wordt in de schoot van het IVA onderwijs, was het 
noodzakelijk om het arbeidsreglement aan te passen. 

Ook het reeds apart goedgekeurde reglement op het middelengebruik 
diende in het arbeidsreglement opgenomen te worden.  

Vragen : 

 De heer Rik Franck vraagt hoe het zit met de gesubsidieerde 
contractuelen ? 

Antwoord door mevr Ann Van der Haegen : 

Het gaat hier over het contingent gesco's dat overgedragen wordt 
aan het APB De Gavers en dit met ingang van 1 januari 2012. 
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 De heer Guido Vergult vraagt wat de bedoelingen zijn met de 
uitleendienst te Sint‐Niklaas ? 

Antwoord door mevr gedeputeerde Hilde Bruggeman : 

Het is zeker niet de bedoeling de uitleendiensten in 
Geraardsbergen of Sint‐Niklaas te sluiten; het gaat enkel over de 
aanpassing van de sluitingsperiode, en dit om de gebruiker beter te 
dienen.  

 De heer Marc Joris vraagt hoe men de rechtspositieregeling 
communiceert aan het personeel ? 

Antwoord door mevr gedeputeerde Hilde Bruggeman : 

Het bestaande personeel wordt hiervan op de hoogte gebracht. De 
nieuwe regeling kan ook steeds op intranet geraadpleegd worden. 
Nieuwe personeelsleden krijgen een mooie onthaalmap met onder 
meer uitleg met betrekking tot de rechtspositieregeling en met de 
integrale tekst van het arbeidsreglement bijgevoegd.  

 De heer Guido Vergult vraagt hoe men dringend verlof om 
gezinsredenen dient aan te vragen aangezien verlofdagen op 
voorhand dienen aangevraagd te worden.  

Antwoord door mevr Ann Van der Haegen : 

Maximaal 4 dagen verlof die deel uitmaken van het wettelijk 
vakantieverlof kunnen bij dringende aanvraag niet geweigerd 
worden. Het dienstbelang kan voor die dagen niet ingeroepen 
worden. 

3. Personeel : vaststelling van het arbeidsreglement voor het 
personeel van het provinciaal onderwijs en opheffing van de 
reglementen van 26 juni 2008 

Mevrouw gedeputeerde Hilde Bruggeman stelt dat hierbij dezelfde 
procedure gevolgd werd als bij het arbeidsreglement voor het 
personeel van de provinciale administratie.  

Er zijn geen vragen.  

4. WMD – jaarlijkse actieplannen : kennisneming van de evaluatie 
van voorbije actieplannen (deel organisatie algemeen en deel 
administratie) 

Mevrouw gedeputeerde Hilde Bruggeman leidt dit punt in en verwijst 
naar de goedkeuring van het globaal preventieplan 2007‐2012. Dit 
plan krijgt uitvoering via de jaaractieplannen. Deze worden jaarlijks 
aan de provincieraad voorgelegd . Met betrekking tot de vordering 
van de uitvoering gebeuren er jaarlijks evaluaties.  
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Vragen : 

 De heer Guido Vergult vraagt waarom er bepaalde zaken afgelast 
werden zonder een verwijzing naar de reden ? 

Antwoord door mevr gedeputeerde Hilde Bruggeman : 

In bijlage kan de reden teruggevonden worden waarom een actie 
afgelast werd.  
De heer Jan De Tollenaere geeft een aantal voorbeelden en stelt 
duidelijk dat nooit iets zomaar afgelast wordt.  

5. Varia 

Vragen : 

 De heer Rik Franck vraagt waarom de procedure tot vervanging 
van het hoofd van de directie personeel nu pas wordt opgestart en 
of daardoor bepaalde projecten afgelast of vertraagd werden, zoals 
het dossier over de tewerkstelling van personen met een handicap. 

Antwoord door mevr gedeputeerde Hilde Bruggeman : 

Alle dossiers werden blijvend opgevolgd door het doorvoeren van 
de nodige verschuivingen bij de directie personeel. Ook het dossier 
met betrekking tot de tewerkstelling van personen met een 
arbeidshandicap werd verder opgevolgd. 

Terzijde merkt mevr gedeputeerde Hilde Bruggeman nog op dat er 
de komende jaren aandacht zal besteed worden aan de uitstroom 
van het hoger kader.  

 De heer Van Gucht Stefaan vraagt of het Centrum Ronde van 
Vlaanderen inbreng gehad heeft in het feit dat de muur van 
Geraardsbergen geschrapt werd uit de Ronde van Vlaanderen.  

Antwoord door mevr gedeputeerde Hilde Bruggeman : 

Ik heb mij als gedeputeerde van sport nooit gemengd in deze 
discussie. Met betrekking tot het innemen van een standpunt door 
de directeur van het Centrum Ronde van Vlaanderen stelt mevr 
gedeputeerde dat het normaal is dat een directeur van een Ronde 
van Vlaanderen Centrum gelegen in Oudenaarde een 
aankomstplaats in de stad zeer genegen is gezien dit nieuwe 
opportuniteiten biedt voor het Centrum Ronde van Vlaanderen.  

Mevrouw Greet De Troyer kan als Ninovieter deze beslissing enkel 
maar betreuren.  
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De heer Dirk Otte stelt dat deze beslissing genomen werd omdat de 
uitbater van het Kasteel Oudenburg en de organisator van de 
Ronde tot geen vergelijk konden komen.  

Mevrouw gedeputeerde Hilde Bruggeman is gelukkig omdat de 
aankomst en het grootste deel van het parcours in Oost‐
Vlaanderen gesitueerd is.  

 

De vergadering wordt beeïndigd omstreeks 19:30 uur.  

 

 

 

Luc Derudder        Luc Dekimpe 

 

directeur        voorzitter 

 

Gent, 7 oktober 2011

 


